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Protokoll fort vid styrelsemöte för Haga-Brunnsvikens vänner 2019 1999

Närvarande: Lars Sundström, Peter Schantz, Hugo Grimlund, Marianne Lundberg, Ella
Öström, Michael Arthursson, Bengt Edlund, Christian Laine, Jan Seger samt Gunnel Ringmar

§1) Mötet öppnades av ordföranden.

§2) Efter vissa tillägg godkändes dagordningen.

§3) Protokoll från 1/6 gicks igenom och justerades.

§4) Planärenden, remisser :

Peter redogjorde för detaljplanen för utbyggnad i Frösundavik kvarteret Kasernen (hotell samt

rehabiliteringscenter). Remissvaret måste vara ftirdigt till27ll0. Beslöts att ordft)randen i
samråd med Förbundet för Ekoparken skriver ett remissvar.

Peter niimnde också om de pågående planerna för kvarteret Skogskarlen i Bergshamra, ett
planerat hotell vid Jåirva krog. samt den pågående byggnationen av Fysikcentrum i Albano.
Styrelsen diskuterade detaljplanen för Skogskarlen som snart kommer att bli antagen av

byggnadsnämnden i Solna. HBV har nu endast besvärsrätt. Enda sättet att påverka planen är

att få till stånd ett statligt engagemang. Beslöts att HBV resonerar med FFE om eventuell
strategi.

§5) HBV:s målsättning på lang och kort sikt:
Peter tog upp det påbörjade bygget av Fysikcentrum och menade att vi måste agera snarast om

vi ska kunna påverka den slutliga utformningen av byggnaden. Vi borde kontakta Skanska för
en diskussion kring fönstrens ljusutsläpp och den fara det kan utgöra för insekter. Beslöts att

Lars kontaktar arkitektkontoret och tar reda på hur den faktiska fasaden kommer att utformas.

Lars tog vidare upp den nya bygglovsansökan för restaurangen i Haga Forum. Enligl
ansökan kommer utrymmet som tidigare var tänkt som utställningsområde att reduceras

märkbart. Om ansökan beviljas finns ingenting kvar av den gamla tanken att lokalen ska

fungera som en entrd till Hagaparken dåir iddetla föreningar kan presentera sig själva och

parken. Oklart om ftireningen kan göra något då lokalerna är sålda till ett privat företag.

Vad gäller föreningens arbete på lång sikt beslöts att Christian och Michael presenterar ett
policyforslag vid nästa styrelsemöte.

§Q Övriga iirenden:
Förbundet för Ekoparken har en extra ft)reningsstammafl4ll0 angående det framtagna

förslaget till policyprogram. De som är intresserade attnarvatakan anmäla det till Marianne

senast 1 1/10.
Bengt Edlund distribuerade ett antal böcker om Haga-Brunnsviken till

styrelsemedlemmarna.
Marianne skickade runt kopior av arsmötesprotokollet.
SryT elsen diskuterade kort problemet med det ftjrslummade Annero i Hagaparken.

Peter redogjorde ftir ett fax från Evalena diir hon betättar om vad Sverker planerar att ta med

i det kommande Hagabladet. Han jobbar också vidare med föreningens hemsida vars

utformning styrelsen ska få ta ställning till under hösten.
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§7) Nästa styrelsemöte beslutades till 28110 kl. 18.00

vid protokollet

Marianne Lundberg
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Lars Sundström
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